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Abstract (en)
[origin: WO2023186633A1] The invention relates to a guide bar (10) for the saw chain (4) of a motorized chainsaw (1), wherein the saw chain (4)
consists of chain links which are connected to one another in an articulated manner and which are partly formed as drive links (20). At its free end,
the guide bar (10) has a redirection portion (12) with outer circumferential edges. Between the circumferential edges there is formed a guide groove
(23) for engagement by the drive links (20) of the saw chain (4). To reduce transverse forces acting on the side walls of the guide groove (23), the
invention provides for the material thickness (D) to be reduced by means of a groove (30) in at least one lateral surface (19) of the guide bar (10)
near the redirection portion (12). The groove (30) extends over at least one longitudinal section along the circumferential edges of the redirection
portion (12).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Führungsschiene (10) für die Sägekette (4) einer Motorkettensäge (1), wobei die Sägekette (4) aus miteinander gelenkig
verbundenen Kettengliedern besteht, die zum Teil als Treibglieder (20) ausgebildet sind. Die Führungsschiene (10) weist an ihrem freien Ende einen
Umlenkabschnitt (12) mit äußeren Umfangsrändern auf. Zwischen den Umfangsrändern ist eine Führungsnut (23) zum Eingriff für die Treibglieder
(20) der Sägekette (4) ausgebildet. Zur Senkung von auf die Seitenwände der Führungsnut (23) wirkenden Querkräften ist vorgesehen, im Bereich
des Umlenkabschnittes (12) in zumindest einer Seitenfläche (19) der Führungsschiene (10) eine örtliche Reduzierung der Materialdicke (D) durch
eine Nut (30) einzubringen. Die Nut (30) erstreckt sich über zumindest einen Längenabschnitt längs der Umfangsränder des Umlenkabschnittes
(12).
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